
 

1 
 

Besluitenlijst Presidium   DIGITAAL OVERLEG    

Datum: 3 juni 2020 
Aanwezig: dhr. W. Kolff – voorzitter  
   mw. I. Koene – Gewoon Dordt 
     mw. K. Kruger – Groen Links 
  dhr. W. van der Kruijff - CDA 
   dhr. M. Merx – VVD 
   dhr. A. Polat – D66 
   dhr. R. Portier – SP 
   dhr. D. Schalken – BVD 
   dhr. J. Veldman – CU/SGP 
   dhr. C. van Verk – PvdA 
  mw. A. Wepster – griffier  
 
Afwezig: dhr. D. van Leeuwen – PVV  
   mw. M. Stolk - VSP  
 

 
1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering.  
 

2. Mededelingen 
De heer Merx informeert dat raadslid Den Heijer gisteren (2 juni) vader is geworden van 
dochter Rosie. Alles gaat goed! 

Mevrouw Koene memoreert aan een evaluatie in de commissie Sociaal. Zij had eerst de 
griffier gevraagd dit voor het Presidium te agenderen, maar dit wordt nu eerst in de 
commissie besproken. De griffier vult aan dat dit waarschijnlijk op 9 juni vóór aanvang 
van de commissies plaatsvindt.  

De heer Veldman vraagt zich af of het nodig is regelmatiger met het Presidium te 
overleggen over praktische zaken. Wellicht kan de griffier gemandateerd worden om 
besluiten te nemen. De voorzitter licht toe dat het besluit dat voorligt ook met financiën 
te maken heeft. Voorkomen dient te worden dat fracties hierin gepasseerd worden.  

3. Fysieke locatie gemeenteraad 
Gezien alle mogelijke opties en met name de hoge AV-kosten voor extern vergaderen 
besluit het Presidium de debatraden in de raadzaal te laten plaatsvinden. Uiteraard dient 
de raadzaal te worden aangepast zodat er binnen de RIVM-normen kan worden 
vergaderd. De vergadering vindt plaats zonder publiek en pers, waarbij voor zitplaatsen 
gebruik gemaakt wordt van de raadstafel (12), de binnenring (12), de tribune (15) en 
interruptiemicrofoons. Het college zit in een andere zaal (Kennedyzaal of Jachtkamer).  

De volgende aandachtspunten zijn meegegeven aan de griffier: 

 Een lichte debatraad (zonder zware punten) zou in de toekomst ook nog digitaal 
kunnen; 

 Burgemeester en griffier doen een voorstel voor de verdeling van zitplaatsen over de 
fracties. Het heeft de voorkeur van het presidium om woordvoerders aan de 
raadstafel te positioneren (zij hebben dan een eigen microfoon). Dit betekent dat er 
per onderwerp andere woordvoerders aan de raadstafel kunnen zitten. Praktisch moet 
dit qua looproutes en schoonmaken goed geregeld worden.  



 

2 
 

 Voor kwetsbaardere raadsleden wordt gezocht naar de minst kwetsbare zitplaatsen; 
 Er dient goed gekeken te worden naar faciliteiten: schoonmaak, looproutes, 

wisselingen van woordvoerders, volgorde van binnenkomst en weggaan, toiletgebruik 
en -schoonmaak, et cetera.  

 Voorgesteld is te stemmen met hand op steken, staan/zitten of kleurenkaarten. 
Mogelijkheid is ook om hoofdelijk te stemmen en alle raadsleden om de beurt het 
woord te geven. Dit is echter heel tijdrovend, met name als er rondom een Kadernota 
wellicht meerdere moties/amendementen zijn. Voorzitter en griffier doen hier een 
voorstel voor voor de volgende vergadering.  

 De klimaatbeheersing in de zaal dient goed te zijn. De griffier vraagt hier aandacht 
voor bij gebouwbeheer.  

 De trap in de hoek van de raadzaal kan ook gebruikt worden. 
 

4. Rondvraag  
Er zijn geen punten voor de rondvraag.  


